
Rada Gminy w Czerminie 

Radni-Sesja 

Protokół nr 5 

Z V Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 30 lipca 2024 roku o godz. 

10:00 w Urzędzie Gminy Czermin. 

Obradom przewodniczył Mirosław Bugaj – Przewodniczący Rady Gminy w Czerminie. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1.Grzegorz Ból 

2. Mirosław Bugaj 

3. Henryk Ćwięka 

4. Remigiusz Ćwięka 

5. Paweł Dolina 

6. Walenty Dulik 

7. Jan Dziekan 

8. Władysław Kukliński 

9. Jolanta Luka 

10. Paweł Pisarczyk 

11. Antonina Płatek 

12. Robert Strycharz 

13. Stanisław Węgrzyn 

14. Tomasz Zając 

15. Jan Ździebło 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

3. Dyrektor CUW – Jarosław Ćwięka 

4. Kierownik GZGK – Marcin Kapinos 

5. Pracownicy UG: Magdalena Kilian, Dorota Sowa 

6. Radny Powiatu Mieleckiego – Antoni Skawiński 

7. Sołtysi – wg listy obecności. 

1. Otwarcie V Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia oraz stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad, informując o jego zmianie w stosunku 

do pierwotnej, przesłanej radnym wersji. Zmiana dotyczyła dopisania uchwał w sprawie 

dopłat do wody. Poprosił o przegłosowanie porządku obrad. 



Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, 

Walenty Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 

 

3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół został przesłany drogą mailową i zapytał 

o uwagi do protokołu. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy w Czerminie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, 

Walenty Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

Zarządzenia Wójta Gminy wydane od ostatniej sesji Rady Gminy Czermin: 
1. Zarządzenie nr 44/2024 z dnia 24 czerwca 2024r. w sprawie określenia procedury kontrolnej 

realizacji obowiązków podmiotów odbierających odpady komunalne od właścicieli nieruchomości 

z terenu Gminy Czermin. 

2. Zarządzenie nr 45/2024 z dnia 28 czerwca 2024r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

3. Zarządzenie nr 46/2024 z dnia 28 czerwca 2024r. w sprawie powołania imiennego składu Komisji 

Egzaminacyjnej do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla nauczycieli ubiegających 

się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

4. Zarządzenie nr 47/2024 z dnia 1 lipca 2024r. w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu 

wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Czerminie. 

5. Zarządzenie nr 48/2024 z dnia 1 lipca 2024r. w sprawie w wyodrębnienia planu kont na zadanie 

realizowana z dotacji z Centrum Projektów Polska Cyfrowa. 



6. Zarządzenie nr 49/2024 z dnia 1 lipca 2024r. w sprawie wyodrębnienia planu kont na zadanie 

realizowana z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków - Wykonanie prac remontowych przy 

zabytkowym kościele p.w. Św. Klemensa w Czerminie. 

7. Zarządzenie nr 50/2024 z dnia 16 lipca 2024r. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

8. Zarządzenie nr 51/2024 z dnia 16 lipca 2024r. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gminnych. 

9. Zarządzenie nr 52/2024 z dnia 24 lipca 2024r. w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Czerminie.  

Pan Wójt poinformował o uroczystym podsumowaniu pracy Komisji Egzaminacyjnej i 

Konkursowej, podczas którego wręczył stopnie awansu zawodowego dla trzech pań 

pracujących w naszych placówkach oświatowych, jak też pani dyrektor Marcie Zięba dokument 

potwierdzający wyłonienie przez Komisję na stanowiska dyrektora ZSP w Czerminie na 

kadencję od 1 września br.  

Podpisane umowy w okresie między sesyjnym: 

- dotacje dla OSP Czermin, Trzciana, Szafranów, Łysaków – 4 umowy; 

- remont centralnego ogrzewania w S.P w Otałęży 

- remont dróg dojazdowych do pól w Otałęży, 

- wykonanie mijanki przy drodze Trzciana – Granica, 

- wykonanie drewnianej podłogi na scenie amfiteatru w Czerminie. 

Nawiązał do umowy dotyczącej podłogi na amfiteatrze, która wymaga generalnego 

remontu w związku z planowanymi uroczystościami na 17, 18 sierpnia 2024r. 

Poinformował, że w dniu 17.08 br o godz. 15.00 na placu amfiteatralnym odbędą się 

obchody święta Wojska Polskiego pn. „Żołnierze wśród nas”, podczas którego 

zaprezentowany zostanie sprzęt wojskowy z jednostki w Nowej Dębie. Będą także 

występy artystyczne i pokaz posługiwania się bronią. 18.08. br odbędą się Dożynki 

Gminne, 15.08. br dożynki wiejskie w Brniu Osuchowskim i dożynki powiatowe w 

Rożniatach, gdzie naszą gminę będą reprezentować panie z KGW Wola Otałęską. 

Zaprosił do udziału w tych uroczystościach. 

 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr IV/18/2024 Rady Gminy w Czerminie 

z dnia 21 czerwca 2024r. w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Czermin do 

realizacji projektu pn. "Wiem, Umiem, Rozumiem - Rozwój Kompetencji 

Kluczowych w Gminie Czermin” 

Treść projektu uchwały odczytał Pan Ćwięka. 

Radny Dolina przedstawił opinię wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji, która 

jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr IV/18/2024 Rady Gminy w Czerminie z dnia 

21 czerwca 2024r. w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Czermin do realizacji 



projektu pn. "Wiem, Umiem, Rozumiem - Rozwój Kompetencji Kluczowych w Gminie 

Czermin”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, 

Walenty Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 

 

Uchwała Nr V/24/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały o zmianie Uchwały Nr IV/19/2024 Rady Gminy w Czerminie       

z dnia 21 czerwca 2024r.w sprawie szczegółowych warunków przyznawania                 

i odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi sąsiedzkie i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób                    

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, na terenie Gminy 

Czermin. 

Projekt uchwały odczytała Pani Jasińska. 

Radny Dolina – opinia Komisji wspólnej jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały o zmianie Uchwały Nr IV/19/2024 Rady Gminy w Czerminie z dnia 21 

czerwca 2024r.w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze, usługi sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania, na terenie Gminy Czermin.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, 

Walenty Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 

 

Uchwała Nr V/25/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 



7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

przetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego. 

Pani Sowa przedstawiła projekt uchwały. 

Radny Dolina poinformował o pozytywnej opinii Komisji do w/w projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze przetargowej do 

sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, 

Walenty Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 

 

Uchwała Nr V/26/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

bezprzetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Sowa. 

Radny Dolina poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu niniejszej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

bezprzetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, 

Walenty Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 

 

Uchwała Nr V/27/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

 



9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz 

Gminy Czermin. 

 

Treść projektu uchwały odczytała Pani Sowa. 

Radny Dolina poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji radni wydali opinię 

negatywną do w/w projektu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Czermin..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Walenty Dulik 

PRZECIW (13) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Jan 

Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Antonina Płatek, Robert Strycharz, 

Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego 

Gminy Czermin. 

Projekt uchwały odczytała Pani Kilian. 

Radny Dolina – opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy 

Czermin..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, 

Walenty Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 

 

Uchwała Nr V/28/2024 – jak załącznik do protokołu. 



W związku z pismem, które wpłynęło w dniu dzisiejszym radny Zając poprosił o 

wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie i nabycie nieruchomości mienia w drodze zamiany. Wyjaśnił, 

że chodzi o przebudowę drogi od Zawady do Jubilatki i poszerzenie przy niej chodnika. 

Odczytał treść pisma. 

W związku z powyższym Pan Przewodniczący poprosił o wyrażenie zgody na zmianę 

porządku obrad w drodze głosowania. 

 

11. Zmiana porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmiana porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, 

Walenty Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie i nabycie nieruchomości 

mienia komunalnego w celach zamiany. 

Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała tej treści była już podejmowana w 

poprzedniej kadencji, ale nie została sfinalizowana. Teraz ponownie został złożony 

wniosek o dokonanie zamiany i wdrażamy procedurę. 

Projekt uchwały odczytał Pan Wójt. 

W przerwie odbyło się posiedzenie Komisji wspólnej i Komisji budżetowej celem 

zaopiniowania w/w projektu uchwały. Obie Komisje wydały opinię pozytywną. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie i nabycie nieruchomości mienia 

komunalnego w celach zamiany. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, 

Walenty Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 



Paweł Pisarczyk 

 

Uchwała Nr V/29/2024 – jak załącznik do protokołu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czermin na rok 2024. 

Projekt uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

Radny Zając przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czermin na rok 2024..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, 

Walenty Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 

 

Uchwała Nr V/30/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia dopłaty do 1m3 

dostarczonej wody dla wszystkich taryfowych grup odbiorców usług z terenu Gminy 

Czermin. 

 

Treść projektu uchwały odczytał Pan Kapinos. 

Radny Dolina poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały na 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia doplaty do 1m3 dostarczonej 

wody dla wszystkich taryfowych grup odbiorców usług z terenu Gminy Czermin..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, 

Walenty Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 



 

Uchwała Nr V/31/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji przedmiotowej dla Gminnego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Czerminie. 

 

Pan Kapinos odczytał projekt uchwały. 

Radny Dolina – opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie dotacji przedmiotowej dla Gminnego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Czerminie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, 

Walenty Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pisarczyk 

 

Uchwała Nr V/32/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Śpiewak podziękował Panu Wójtowi, Przewodniczącemu Rady, radnym, sołtysom za 

zakres i jakość wykonanych remontów dróg na terenie gminy. Ocenił, że w porównaniu 

do dróg np. w województwie małopolskim nasze drogi są zdecydowanie lepszej jakości. 

Zapytał Pana Wójta o termin wyborów sołtysów. 

Pan Wójt poinformował, że zarządzenie w tej sprawie nie zostało jeszcze wydane, ale 

najprawdopodobniej będzie to 25 sierpień, bądź 1 wrzesień. Odbędą się przez analogię jak 

w sąsiednich gminach  jednego dnia i o jednej godzinie. Do każdej miejscowości zostanie 

wytypowany pracownik gminy, który pomoże w przeprowadzeniu wyborów. 

Pan Przewodniczący – będą też wybory delegatów do Gminnej Spółki Wodnej. 

Pan Śpiewak zapytał o termin zebrań w sprawie podziału funduszu sołeckiego. 

Pan Wójt – odbędą się standardowo we wrześniu. 

Radna Płatek poruszyła temat usuwania gniazd szerszeniu. Zapytała dlaczego jednostki w 

Trzcianie i Czerminie nie posiadają kombinezonów pozwalających na wykonanie tego 



zadania, gdyż jest z tym spory problem. Poinformowała, że wspólnie z jednym 

mieszkańcem Trzciany zakupili taki kombinezon dla OSP Trzciana prosząc jednocześnie 

radnego Remigiusza Ćwiękę o pozostanie po sesji, aby mogła przekazać mu zakupiony 

kombinezon Zgłosiła uwagę do komendanta straży – radnego Zająca w kwestii zakupu 

kombinezonu do Czermina, który też prawdopodobnie nie posiada takiego wyposażenia, a 

problem jest spory. 

Radny Zając – w kwestii usuwania gniazd szerszeniu był całkowity zakaz wyjazdu dla 

jednostek OSP. Dawane były namiary na firmy, które tym się zajmują i dlatego nie 

kupowaliśmy kombinezonów do tych celów. Dziwi mnie, że Komenda tak zmieniła 

zdanie, co do wyjazdów do usuwania gniazd. Usuwanie ma być w sytuacji 

bezpośredniego zagrożenia zdrowia lub życia, a nie w sytuacji, gdy gniazdo jest na 

strychu i gaśnicą gospodarz może zrobić sobie sam. Jak ma nie być zagęszczenia tych 

owadów, jak w pobliżu domu stoi czereśnia, na której owady się gnieżdżą. Jeżeli jesteśmy 

zadysponowani do wyjazdu to tylko ze względu na to, że mamy w szeregu strażaka, który 

zajmuje się hodowlą pszczół, posiada kombinezon i bezpiecznie to wykonuje. 

Rozważamy zakup kombinezony. 

Pan Śpiewak zauważył, że jeden kombinezon sprawy nie rozwiązuje. Powinien być ktoś 

przeszkolony i dla bezpieczeństwa należałoby zakupić 2, 3 kombinezony. 

Radny Skawiński – pogratulował radnej, sołtysowi,  GKW i strażakom z Dąbrówki 

Osuchowskiej za organizację festynu, którego celem była pomoc w leczeniu dziecka. W 

powiecie odbyła się 1 sesja nadzwyczajna w sprawie regulaminu przyznawania 

stypendium sportowego. Rozmawiał ze Starostą w sprawie chodnika, o który 

wnioskowała radna z Dąbrówki i otrzymał informację, że na tą chwilę nie ma pieniędzy, 

trzeba to ująć w budżecie na przyszły rok i bez porozumienia z gminą to się nie obejdzie. 

Radny Dziekan – w sprawie przedłużenia czasu pracy PSZOK jeden dzień w miesiącu do 

godz. 19.00 dla osób pracujących na pierwszej zmianie, którzy mają problem z dowozem 

w godzinach pracy PSZOK. 

Pan Wójt – polecę, aby to był pierwszy poniedziałek każdego miesiąca. 

Radny Strycharz poprosił Radnego Skawińskiego, aby zasugerował w Rejonie Dróg 

Powiatowych w Mielcu potrzebę remontu drogi powiatowej w Ziempniowie, gdzie wybiły 

się koleiny w poboczu o głębokości 20-30 cm, które zagrażają bezpieczeństwu. 

Radny Dulik – w sprawie koszenia boisk, placów zabaw . Zasugerował, aby wykosić je na 

okres wakacji, gdyż dzieci nie mogą z nich korzystać. 

Radna Luka zapytała, czy jednostki OSP zdają raporty o posiadanym sprzęcie i 

dostępnego wyposażenia oraz czy te raporty są analizowane. Poinformowała, że 

Dąbrówka posiada taki skafander, strażacy są przeszkoleni i mogliby uczestniczyć w 

takich akcjach. 

Radny Zając odpowiedział, że raporty o stanie wyposażenia są składane. Ujęte są w nim 

wszystkie sprzęty, szkolenia ora stan osobowy . Raport ten jest przesyłany do PSP i 

Związku OSP i na bieżąco jest monitorowane co dana jednostka. Oprócz tego każda 



jednostka prowadzi książkę inwentarzową. Jeżeli Dąbrówka posiada taki kombinezon to 

musi on być ujęty w raporcie. 

Pan Wójt – zawsze o udziale bądź nie udziale w akacjach decyzję podejmuje oficer 

dyżurny PSP. On wskazuje jednostkę do działania, ocenia czy dana jednostka ma 

właściwy potencjał do takich działań. 

Radny Ćwięka H. – jest sezon letni, są drogi wyasfaltowane, bardzo dużo ludzi korzysta z 

nich na wycieczki rowerowe. Wielu z nich zapędza się na Zarącze i pytają, czy jest 

możliwość dojechania tą drogą do Rzędzianowic. 

Pan Wójt – zweryfikujemy to na mapach. Droga , która kończy się na ostatnich 

zabudowaniach na Zarączu nie ma prawnego połączenia z drogą graniczną. Wzdłuż 

kanału do granicy drogi tej nie ma i nie ma możliwości prawnych, aby ta drogą zrobić. 

Trzeba będzie postawić tam znak, że jest to droga ślepa. 

Radny Dziekan – jest taka możliwość, ale trzeba by tam zrobić przepust na kanale, wrócić 

się do Zawady i drogą zawadzką obok lasu po przeciwnej stronie tej rzeczki  dojechać do 

granicy, ale jest to dużo zachodu i nie ma to sensu. Wypowiedź Pana Wójta o oznaczeniu 

ślepej drogi ma sens. 

 

17. Zamknięcie obrad. 

Pan Przewodniczący zamknął obrady V Sesji Rady Gminy w Czerminie. 
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